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讚美/祈禱/奉獻 

我要唱耶和華的大慈愛; 在祢跟前; 主超過我在面對的紅海 

歡迎與報告 

聖餐: 馬可福音 14:22-26 

新會員分享 

信息 

「追求真正的富有(二)」 
- 提摩太前書 6:6-10 

回應詩歌: 惟獨敬虔 

祝福 

講員: 鄭會淦牧師          領會/領詩: 楊偉誠弟兄          司琴: 鐘岑蔚琪姊妹 
 
 

 

在讚美中敬拜 
 
 
在禱告中敬拜 
在話語中敬拜 
在聆聽中敬拜 

千萬個理由; 永活盼望  
主餐: 哥林多前書 10:16-17 

奉獻所有 
 

讀經: 以弗所書 4:11-16 

信息:「健康的身體, 健康的教會！」 
       大綱:  1.  我們都蒙召成為基督的使命群體 
                           2. 我們都蒙召建立基督的齊全身體 

                      3. 我們都蒙召達到基督的豐盛身量 

三一頌/祝福/歡迎/報告 

  序樂/宣召 
王立心弟兄 

劉怡君執事   

祈禱/榮耀頌 
蔣淙昕牧師 
程德鵬牧師 

在宣召中敬拜 
在讚美中敬拜 
 
在禱告中敬拜 
在話語中敬拜 
在聆聽中敬拜 

 

 
永恆唯一的盼望; 我要一心稱謝你; 萬福恩源 

詩班獻詩:求主為我造清潔心 
 

讀經: 詩篇  150 篇 
信息:「詩篇幫助我面見神(十): 我心讚美歡呼」 

三一頌/歡迎/報告 
 

 

 

序樂/宣召 
 劉    晨弟兄 
蒲柯碧棻師母 

 祈禱/榮耀頌 
梁鳳岐執事 
蒲介珉牧師 

中文堂主日實體/網上敬拜  

洛城國語堂主日,上午九時三刻 

洛城粵語堂主日,上午九時三刻 

蓋城國語堂主日,上午十一時半 

本月金句:「正如身體是一個，卻有許多肢體，而且肢體雖然很多，身體仍是一個；基督也是
這樣。我們無論是猶太人，是希臘人，是作奴隸的，是自由的，都在那一位聖靈裡受了洗，
成為一個身體，都飲了那一位聖靈。」 哥林多前書 12:12-13 (引自新譯本)   
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Call to Worship    Paul Tseng 

Singspiration    Carol Tseng 

Message    Minister Felix Chiu 
“A Community Devotion” 

- Acts 2:42-47 
 

Closing Prayer 
 

Welcome & Announcements     Paul Tseng 
 

 

            

Call to Worship     Patrick Ho 

Singspiration 

Communion 

Message    Pastor Steve Eatmon 

“The Characteristics of God’s Church” 
- Acts 2:42-47 

 
Welcome & Announcements    Pastor Steve Eatmon 

 
 

Closing Prayer 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

Monthly Scripture: “For just as the body is one and has many members, and all the members 
of the body, though many, are one body, so it is with Christ. For in one Spirit we were all 
baptized into one body—Jews or Greeks, slaves or free—and all were made to drink of one 
Spirit.”                                         

1 Corinthians 12:12-13 (ESV) 

English In-Person/Online Sunday Worship Services  

 

 

 

10:00 AM 

11:20 AM  Rockville – English/Youth                                                                              

 Gaithersburg – English                                                                                  
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1. 歡迎婦女與全球外展事工的新實習傳道溫恂姊妹(Faith Walter). 溫姊妹自小在本教會

成長, 後來以本教會所支持的宣教士身分, 在宣教工場忠心服事十五年. 如今她已遷

回馬利蘭州, 並加入我們的教牧同工團隊, 擔任為期一年的實習傳道(可續約), 主要負

責婦女事工 (80%)及全球外展事工 (20%). 請弟兄姊妹為她即將展開的新服事代禱!  

2. 更新 2026年教會通訊錄: 教會已向所有目前列名於通訊錄中的會友寄出電子確認郵

件, 請在您的電子郵件中搜尋主旨為【CBCM Church Directory Information Confirmation】

的信件 (包括垃圾郵件匣), 該郵件已於 1/26 發送, 請查收並協助檢視更新家庭資料 (如

辭世、搬遷、婚嫁、新生兒等), 請務必於 2/28 前完成所有修改.  

(1)  需要更新資料者, 請點擊通訊錄修訂資料表下載並電郵至

church.directory@cbcm.org, 或依照已寄出的確認郵件指示自行修改. 若未收到確認

郵件, 請聯絡教會辦公室 301-924-4855.  

(2)  尚未列名但希望加入通訊錄者, 請電郵至 church.directory@cbcm.org.  

(3)  更新後的教會通訊錄將同步於網上及手機應用程式 iCBCM 發布, 會友可使用密碼

登入查閱. 

(4)  紙本通訊錄預計於 3月出版, 凡列名於通訊錄中的會友均可領取一本. 

3. IT 團隊: 若您希望繼續收到教會的最新消息郵件, 但尚未向教會提供您的郵件轉寄信
箱, 請儘快將您目前使用的電子郵件地址寄至 church.directory@cbcm.org. 如有任何疑
問, 請聯絡教會辦公室.  

4. 少年部: 冬令會 (2/13–15) 報名已截止. 感謝神, 今年冬令會共有來自本教會及洛城基督

福音教會的 82 位學生及 38 位同工報名參加. 退費及報名轉換的申請截止日期為 2/10. 

由於營地住宿名額有限, 恕不接受逾期報名. 如有任何問題請聯絡

youth.retreats@cbcmgroups.org.  

5. 50 週年籌備委員會:  

(1) 在我們期待於 8/22– 8/23 舉行的 50 週年慶典週末之際, 我們誠邀前 CBCM會員、本
地牧者及親友一同參與. 若弟兄姊妹認識上述受邀對象, 敬請協助提供其聯絡資
料, 包括: 姓名 (中英文)、電子郵件地址、通訊地址及電話號碼. 請於 2/15或之前
將上述資料電郵至李貝文傳道 isabel.lee@cbcm.org, 以便籌備委員會寄發邀請函. 

(2) 為慶祝教會五十週年,  我們將於今年每兩個月舉辦一次訪談時段, 製作特別紀念
影片, 誠邀弟兄姊妹踴躍參加! 首次訪談開放時段為 2/22主日下午 1–2 時, 地點在 

洛城堂會客室. 歡迎大家前來分享: 1) 您為何來到 CBCM?  2) 教會何時開始讓您有
「家的感覺」?   3) 在教會中, 曾有哪些人關心與陪伴您?  也請鼓勵全家一同參與, 

並請家長為兒童填寫肖像權同意書, 授權教會使用其照片與影片. 蓋城堂的訪談時
段將於 3 月開始. 註: 並非所有錄製的影片都會被採用.  

6. 兒童部:  

(1) 3月為 Awana宣教月, CBCM將透過位於波蘭的新生命中心, 支持烏克蘭孩童的藝

術與創傷關懷事工. 該中心主要為孩童及其母親提供治療, 讓家庭能接觸到充滿愛

 教會動態  

Streaming/O

nline Sunday 

Worship 

Services  

https://www.cbcm.org/Portals/0/files/tables/CBCM%20Church%20Directory%20Update%20Form.pdf
mailto:church.directory@cbcm.org
mailto:church.directory@cbcm.org
mailto:church.directory@cbcm.org
mailto:如有任何問題請聯絡youth.retreats@cbcmgroups.org
mailto:如有任何問題請聯絡youth.retreats@cbcmgroups.org
mailto:isabel.lee@cbcm.org
https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=oEim-beH5kOOeZ0_ZKYxx4vzoBvsoSdKhmvLfsooZwxUMDZCR0Y3QVIwNFBCUUU0UU1IM1lRV1JJOCQlQCN0PWcu&route=shorturl
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心的基督徒、聆聽福音, 並參與教會生活. 誠摯邀請弟兄姊妹與 Awana 孩童一同支

持這項事工. 更多詳情將於稍後公布. 

(2) 請預留時間並考慮加入以下的服事行列. 如有疑問, 請洽兒童事工劉雷正怡主任

esther.lau@cbcm.org. 請看下面報名鏈接. 

i. 2026 暑期聖經學校 VBS佈置團隊說明會: 今日下午 1 時至 2時在 B11/13, 年齡不限, 

當天將介紹已規劃之設計, 也備有簡單裝飾項目可帶回家完成. 聯絡人: 何雷艾怡

姊妹 sarah.ho@cbcmgroups.org. 

ii. 家庭保齡球之夜: 年齡不限, 3/20週五晚 7-9時. 

iii. 復活節「彩蛋尋獵」活動: 學步幼兒至 11歲兒童, 洛城堂: 4/4, 週六下午 3-4時半; 

蓋城堂: 3/28, 週六下午 2-4時 

iv. 小燭光事工復活節活動: 年齡不限, 4/11週六上午 10時到下午 2時 (招募 20位同

工). 若想了解「小燭光事工」, 請按此. 

v. 兒童暑期聖經學校同工招募: 洛城堂 6/23-26, 上午 9-12時半; 蓋城堂 8/3-7, 上午 9-12

時半. 現已接受報名. 

vi. 中華聖經教會中文學校: 3歲至升六年級, 洛城堂 6/23-26, 下午 12:30至 4時. 

7. 宣道部: 請預留時間! 誠摯邀請您參加將於 2/28週六上午 9:30 至下午 1:30 舉行的專題
講座:「上帝正在中亞、歐亞與烏克蘭動工」, 講員為 歐亞使命總裁洛思格牧師, 詳
細資訊請參閱夾頁. 歡迎弟兄姊妹踴躍參加. 如需預訂午餐, 請務必在 2/18週三前點
擊此鏈接報名. 

8. 華語哀傷陪伴課程: 為期 13 週以基督為中心的華語哀傷課程和支援小組, 旨在協助失
去摯愛親友的哀傷者走出痛苦旅程; 透過聖經輔導視頻和關懷小組的傾聽接納, 幫助
哀傷者走出憂傷,重拾喜樂與盼望, 一同踏上療癒之旅. 課程於 3/5至 6/4, 每週四晚上 

7:30-9:30 在線上進行. 不限基督徒, 中途加入亦可. 詳情聯絡李吳瓊宜姊妹 

GS.Mandarin.DC@gmail.com. 報名請點擊華語哀傷陪伴報名謝謝! 合辦教會: 馬利蘭中
華聖經教會和蓋城華人宣道會.  

 

 

 

 

1. 國語堂主日早禱會: 上午 9時, B03/05課室. 

2. 國語堂週三禱告會: 晚上 8 時網上, 請聯絡蔣牧師 edward.jiang@cbcm.org.  

3. 冬季國語堂網上主日學: 請直接點擊連結, 參加網上主日學課程「出埃及記」、「使
徒行傳」及「教會論」: 上午 11:45  

4. 粵語堂主日早禱會: 上午 9時在 B04課室及網上, 聯絡梁鄭傳嬌姊妹
rebecca.leung@cbcmgroups.org. 

5. 冬季粵語堂網上主日學: 請直接點擊連結, 參加網上主日學課程「十二小先知書
(下) - 波斯時期: 約珥書、哈該書、撒迦利亞書、瑪拉基書」: 上午 11:30 

 

 

 洛城中文堂  (國/粵語) 

  

Streaming/Online Sunday 

Worship Services  

mailto:esther.lau@cbcm.org
mailto:sarah.ho@cbcmgroups.org
https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=oEim-beH5kOOeZ0_ZKYxx9hWaO5WA3NPh7zCy8u1EnpUNjQ2SUpYQjgwOU5ET1k3VTBSRTJOWDlQOS4u&route=shorturl
https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=oEim-beH5kOOeZ0_ZKYxx4vzoBvsoSdKhmvLfsooZwxUREtYMlQ1UENIT1hOSFhKS0JLTlFWTzdGOCQlQCN0PWcu&route=shorturl
https://littlelights.org/
https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=oEim-beH5kOOeZ0_ZKYxx_w5EZAiWttBpD-yuzoRYLlURFBCQ05DVjJPVkdZTU1OSTFSTUJLVEVMTSQlQCN0PWcu&route=shorturl
https://forms.gle/oXuCazGwjs8w2KdH8
https://forms.gle/PQbw1FXmERJ6XMKP6
mailto:GS.Mandarin.DC@gmail.com
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScCkPGfH1uSjVuLHEfJJhnGBwnJuaPnOtCw8HNn1SEQu_Bl6Q/viewform?vc=0&c=0&w=1&flr=0
mailto:edward.jiang@cbcm.org
https://teams.microsoft.com/meet/29927394643795?p=tXhZArPvIm26z1JG8E
https://teams.microsoft.com/meet/23485603884879?p=MxsVpWzhYXrmTDJIw4
https://teams.microsoft.com/meet/23485603884879?p=MxsVpWzhYXrmTDJIw4
https://teams.microsoft.com/meet/27851152523360?p=QqD1eHeptKCLCQ2OQA
mailto:rebecca.leung@cbcmgroups.org
https://bit.ly/4i0N3CF
https://bit.ly/4i0N3CF
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1. 週三禱告會: 晚上 8時在網上 

2. 晨禱: 週一至週五上午 8時, 在網上, 一起學習用神的話語禱讀, 請聯絡蒲牧師 

christopher.poh@cbcm.org.  

3. 冬季成人主日學: 「跨越街道和全球 - 跟隨耶穌走向你鄰里及更遠的各國」, 上午 10

時 

4. 少年部:「亞伯拉罕」, 上午 11:30, 辦公室 

5. 兒童部: 

(1)  幼兒至國小生: 週日上午 10時, Room 224 

(2)  兒童主日學: 週日上午 11:30, 幼兒班 Room 101, 幼稚園及學前班 Room 224, 國小一年
級至五年級班 Room 226 

(3)  老師及家長培訓會: 將於 2/22週日下午 1時至 2時半在交誼廳舉行. 誠邀兒童主日
學同工、學生家長, 以及願意委身服事的弟兄姊妹踴躍參加. 請於 2/20前點擊此鏈
接回覆. 如有疑問, 請聯絡林吳思樺姊妹 fiona.lin@cbcm.org或林王璐姊妹
luna.lim@cbcmgroups.org. 

 
 

2026 年 2 月 8 日國語堂主日福音慕道班 
 

由於教會後面的草地停車場冰雪凍結, 教會的停車位置有限,  

本週(02/08/2026)主日福音慕道班暫停一次. 

 
 
 
 
 

Tuesday 週二 2/10 

 Rockville: Pilgrim Mandarin Women’s Bible Study, 9:30 AM, online meeting  

洛城堂: 天路國語婦女查經, 上午 9:30, 網上聚會, 聯絡 pilgrim@cbcmgroups.org 

Wednesday 週三 2/11 

 Rockville: Kindness Mandarin Women’s Bible Study, 10 AM, online meeting 

洛城堂: 恩慈國語婦女查經, 上午 10時, 網上聚會, 聯絡 kindness@cbcmgroups.org  
 Gaithersburg/Rockville: Mandarin Prayer Meeting, 8 PM, online meeting   
蓋城堂/洛城堂: 國語堂禱告會, 晚上 8時, 網上聚會 

 Gaithersburg: Tong Xing Mandarin Fellowship, 10 AM, online meeting  

蓋城堂: 同行國語團契, 上午 10時, 網上聚會, 聯絡 tongxing@cbcmgroups.org 

Thursday 週四 2/12 

 Rockville: Community Center Activity, 10 AM, in Fellowship Hall 

 蓋城中文堂 (電話 301-216-9598)  

Streaming/Online Sunday Worship 

Services  

Meetings this week 本週聚會: www.cbcm.org 

mailto:christopher.poh@cbcm.org
https://forms.office.com/r/La85BaKmpu
https://forms.office.com/r/La85BaKmpu
mailto:老師及家長培訓會議
luna.lim@cbcmgroups.org
mailto:pilgrim@cbcmgroups.org
mailto:kindness@cbcmgroups.org
mailto:tongxing@cbcmgroups.org
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洛城堂: 社區中心活動, 上午 10時, 交誼廳, 聯絡 community.center@cbcmgroups.org  

講員: 劉傳章牧師 

(Following MCPS, if classes are delayed or suspended, all gatherings will be changed to online 

gatherings. 實體聚會若遇到天氣不良, 按照蒙郡公立學校規定若延遲上課或停課, 一律
改成網上聚會.) 

Friday 週五 2/13 

 Rockville: Teens Group – Winter Retreat (2/13 – 2/15) 
洛城堂:少年團契 -「冬令會」 

 Rockville: Children’s Awana, 7 PM, at church 

洛城堂: 「兒童 Awana」, 晚上 7時, 在教會 

 Rockville: Faithful and Young Mandarin YA Bible Study (7:30 PM, B09, except prayer meeting) 

洛城堂: 飛揚國語青年查經, 晚上 7:30在 B09課室 (除每月月禱會外),  

聯繫 faithful.young@cbcmgroups.org 

 Gaithersburg: Children’s and Teens’ Awana, 7:30 PM, at church 

蓋城堂:「兒童及少年 Awana」, 晚上 7:30 在教會 

 Gaithersburg: Hua-Sheng Fellowship, 8 PM, in-person 
蓋城堂: 華盛團契, 晚上 8時, 實體聚會, 聯絡 huasheng@cbcmgroups.org 

 
 
 
 
   

1. Please welcome our new intern minister of Women’s Ministry and Global Outreach - Faith Walter, 

who grew up in CBCM and was one of our supported missionary units on the mission field for 15 

years, has moved back to MD and joined our pastoral staff team as an intern minister of Women’s 

Ministry (80% focus) and Global Outreach (20% focus) for 1 year (renewable). Please pray for her 

as she starts this new ministry role. 

2. 2026 Church Directory Update: E-verification has been sent out for CBCM attendees to review 

household updates (death of a loved one, relocation, marriage, newborns, etc.). Please search 

[CBCM Church Directory Information Confirmation] from your Email including from the Junk Email 

dated 1/26 to confirm. Please finalize any changes by 2/28. 

(1)   Verify and/or update your contact information by either: 1) submitting the Church Directory 

Update form to church.directory@cbcm.org, or 2) responding to the e-verification email. If you 

haven’t received the email, please contact the church office at 301-924-4855. 

(2)   If you are currently not on the church email listserv and wish to be added, please contact 

church.directory@cbcm.org.  

(3)   The Church Directory will be updated online and in the iCBCM app on your phone and 

viewable only via valid member logins and passwords.  

(4)   A hard copy will be available in March to each family unit whose name is in the Directory. 

  GENERAL ANNOUNCEMENTS  

mailto:community.center@cbcmgroups.org
mailto:faithful.young@cbcmgroups.org
mailto:huasheng@cbcmgroups.org
mailto:church.directory@cbcm.org
mailto:church.directory@cbcm.org
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3. IT Team: If you wish to continue to receive church informational emails, but you have not provided 

the church office with your forwarding email address, please do so ASAP. For any questions or 

requests, please contact church.directory@cbcm.org.  

4. Youth Dept.: Registration for the Teens’ Winter Retreat (2/13-15) has ended. Praise God for the 82 

students and 38 volunteer staff between CBCM and the Rockville Evangelical Mission (REM) 

Church who have committed to serve! The deadline for refund or registration transfer requests is 

this Tuesday, 2/10. Late sign-ups cannot be accepted due to limited lodging. Contact 

youth.retreats@cbcmgroups.org for questions. 

5. 50th Anniversary Planning Committee:  

(1) As we anticipate the anniversary celebration weekend on 8/22-8/23, we would like to invite our 

former CBCMers, local pastors and friends. Please send their contact information that includes: 

Names (English and Chinese), Email address, physical address and phone number to Minister 

Isabel Lee, isabel.lee@cbcm.org by 2/15, or earlier so the planning committee can send out 

invitations. 

(2) CBCM will host bi-monthly interview sessions to create special videos throughout the year. All 

comers welcome! Our first interview drop-in is on Sunday, 2/22 from 1-2 PM in the Rockville 

Visitor’s Lounge. Come share 1) Why do you come to CBCM, 2) When did church start to feel 

like home, and 3) Who cared for you at church? Please encourage your family to participate and 

sign the photo consent form for children. Interview sessions for Gaithersburg campus coming in 

March. *Note: Not all videos recorded may be used! 

6. Rockville English Membership Class – March-May 2026. This course is required for those who 

would like to join the CBCM membership by being baptized here or transferring their membership 

from another church. The course revolves around CBCM’s 14 statements of faith and how to 

become informed, active, growing, and serving members of CBCM.  Unless alternate arrangements 

are made, attendance at each session and completion of homework is expected. Earlier registration 

will allow for some homework to be done before the class begins. Please register or indicate interest 

using this Membership Class Interest Form. Send questions to Kevin Seto 

kevin.seto@cbcmgroups.org. 

7. Children’s Dept.:  

(1) In March, CBCM will support art therapy/trauma care to Ukrainian children through the New Life 

Center in Warsaw, Poland for Awana Missions Month. The center primarily provides therapy to 

the children and their mothers, allowing the families to meet loving Christians, hear the Gospel, 

and participate in church life. You are invited to support this ministry alongside our Awana 

clubbers. More details to come. 

(2) Save the date for the following events. Registration forms are linked! 

a. Vacation Bible School Decorations Interest Meeting: TODAY from 1-2 PM in B11/13. All ages 

are welcome! Explore prepared designs and easy take-home projects. Contact Sarah Ho 

(sarah.ho@cbcmgroups.org) for questions. 

b. Family Bowling Night (all ages): Fri. 3/20 from 7-9 PM 

mailto:church.directory@cbcm.org
mailto:youth.retreats@cbcmgroups.org
mailto:isabel.lee@cbcm.org
https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=oEim-beH5kOOeZ0_ZKYxx4vzoBvsoSdKhmvLfsooZwxUMDZCR0Y3QVIwNFBCUUU0UU1IM1lRV1JJOCQlQCN0PWcu&route=shorturl
https://tinyurl.com/cbcmmbr
mailto:kevin.seto@cbcmgroups.org
mailto:sarah.ho@cbcmgroups.org
https://forms.office.com/r/C0UASrNgxE
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c. Easter Family Outreach (toddler-5th grade): Rockville (Sat. 4/4, 3-4:30 PM) & Gaithersburg (Sat. 

3/28, 2-4 PM) 

d. Little Lights Easter Party (all ages): Sat. 4/11 from 10-2 PM. We can only bring 20 volunteers. 

Priority given to families. Registration will be on a first-come basis and will open in February. 

e. Volunteer for Vacation Bible School: Rockville (6/22-26, 9-12:30 PM) & Gaithersburg (8/3-7, 9-

12:30 PM). Registration will open in February. 

f. Chinese School Summer Camp (PreK3-rising 6th grade): Rockville (6/22-26, 12:30-4 PM)  

8. Missions Dept.: Mark your calendar: You are invited to Saturday, 2/28 from 9:30 AM to 1:30 PM on 
“God is on the Move in Central Asia, Eurasia and Ukraine”, by Rev. Sergey Rakhuba, President of 
Mission Eurasia. See the attachment for more information. All CBCMers are invited. MUST sign-up 
HERE for lunch by Wednesday, 2/18. 

9. Christian Education Dept.: With the approaching season of Lent, the Christian Education 
Department would like to gift you a digital copy of Ever Approaching Dawn: A Lenten Devotional for 
the Season of Easter, a book to encourage us towards personal reflection, repentance, and 
renewal. With this gift, you are also invited to join us weekly online, as we gather to reflect on the 
devotional together and collectively seek to have our hearts renewed in preparation for Easter. The 
first virtual session will begin on the evening of Ash Wednesday (2/18, 8 - 8:30 PM) with subsequent 
meetings being every Sunday evening thereafter, leading up to Easter Sunday. Please contact 
Vincent Ho at vincent.ho@cbcmgroups.org for more details about the virtual devotional gathering 
and use the QR coded shown to obtain your free digital book at no cost to you. See insert.  

10. Mandarin GriefShare Program: A 13-week Christ-centered grief healing course and support group 
for people who have lost a loved one through death. This program features biblical counseling 
videos and caring support groups to journey through grief, experience healing, and move towards 
the path of joy and hope. Meetings online on Thursdays: 3/5 to 6/4. Please contact Chyong-Yi Lee 
for more details and register at GS.Mandarin.DC@gmail.com, or click Mandarin GriefShare 
registration. Co-sponsored by CBCM and GCAC.  

 
 
 
 

1. Winter Quarter Online English Sunday School Classes: 9:45 AM, “Understanding Mental Health and 

How to Be a Supportive Community to Those Who are Struggling with Mental Health Issues” 

Meeting ID: 937 8442 9186, Passcode: Health2026, “Engaging our World: Prepared, Hope-Filled, 

and Respectful Answers” Meeting ID: 839 0537 4308 , Passcode: John15 - Online.   

2. Teens’ Sunday School Class: 9:45 AM, “Gospel of Mark”, 6th-8th Grade in B03/05, 9th-12th Grade in 

B07.  

3. Children’s Worship: 9:45 AM in Chapel.  

4. Eben Ezer Fellowship: Meets after service on 2/15 in Rooms B11/13. Heather Cheng and Elizabeth 
Lee will share their recent experience in Thailand learning about “The Power of Prevention - Child 
Trafficking".  Lunch fellowship begins at 12:30 PM. Please bring your own lunch. Heather and 

  ROCKVILLE ENGLISH (RE) MINISTRIES 
 
 

https://forms.office.com/r/XcSXJgKxVs
https://forms.office.com/r/U4NQkkjM7H
https://forms.gle/oXuCazGwjs8w2KdH8
https://forms.gle/PQbw1FXmERJ6XMKP6
mailto:vincent.ho@cbcmgroups.org
mailto:GS.Mandarin.DC@gmail.com
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScCkPGfH1uSjVuLHEfJJhnGBwnJuaPnOtCw8HNn1SEQu_Bl6Q/viewform?vc=0&c=0&w=1&flr=0
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScCkPGfH1uSjVuLHEfJJhnGBwnJuaPnOtCw8HNn1SEQu_Bl6Q/viewform?vc=0&c=0&w=1&flr=0
•%09https:/zoom.us/j/93784429186?pwd=5yrIttyvQqzgqrFGX5qbtsG8t8WbKZ.1
•%09https:/zoom.us/j/93784429186?pwd=5yrIttyvQqzgqrFGX5qbtsG8t8WbKZ.1
•%09https:/us02web.zoom.us/j/83905374308?pwd=4n3x2Eom3T7LKqILhbWsJBkgWheD7C.1
•%09https:/us02web.zoom.us/j/83905374308?pwd=4n3x2Eom3T7LKqILhbWsJBkgWheD7C.1
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Elizabeth will begin sharing promptly at 1:30 PM. Please bring a nut-free dessert to share!  If you 
have any questions about this meeting, please email ebenezer@cbcmgroups.org. 

5. SALT Fellowship: All ladies are invited to meet for breakfast at Tous Les Jours, Gaithersburg, on 
Saturday, 2/21 at 9:30 AM. For more information or to be added to the SALT listserv, please contact 
Susan Lu at susan.lu@cbcmgroups.org. 

 
 

 
 

1. Winter Quarter Adult Sunday School: 11:30 AM, “Across the Streets and Across the Globe-Following 

Jesus to the Nations in Your Neighborhood … and Beyond” in Room 210.  

2. Teens’ Sunday School: 11:30 AM, “The Life of Abraham” in the office.  

3. Children’s Dept.: 

(1)  Toddlers to 5th grade: 10 AM, Room 224 

(2)  Children’s Sunday School: 11:30 AM, Toddlers class in Room 101, K & Pre-K in Room 224,  

1st to 5th Grade in Room 226.  

(3)  Teachers and Parents’ Training Workshop: Sunday, 2/22, 1-2:30 PM in Fellowship Hall. Parents, 

teachers, and co-workers who are interested in serving in the Children’s Department are warmly 

encouraged to join us. Please RSVP by 2/20. Contact: fiona.lin@cbcm.org or 

luna.lim@cbcmgroups.org.   

4.  Children’s and Teens’ Awana: Fridays, 7:30 PM, at church   

  GAITHERSBURG ENGLISH (GE) MINISTRIES 

mailto:ebenezer@cbcmgroups.org
mailto:susan.lu@cbcmgroups.org
https://forms.office.com/r/La85BaKmpu
mailto:fiona.lin@cbcm.org
mailto:luna.lim@cbcmgroups.org
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A & A   艾倫與安娜-國際差傳協會 

Field: Asia Minor      工場: 小亞細亞 

 Give thanks to God for A. in her new role as the Ministry Director for the area. Please pray for 

strength during onboarding and for God’s Kingdom purposes. 

 We are using a strategic engagement tool to develop a fresh vision and strategies for ministry in 
our city. Please pray for the Holy Spirit to open our eyes to gaps in our understanding of the host 

people, and to guide us in identifying challenges, needs, and opportunities so that we can 

develop strategies to bring Shalom and transformation to the M communities. 
 In January, Al attended a M-focused training. Pray that the insights gained will give us fresh eyes 

to see the Holy Spirit’s leading and inform our strategic plans for M-ministry. Our March training 

will focus on community development. We pray this training will clarify the practical 
implementations in an urban context and can be implemented to bring Shalom to the border 

community. 

 感謝上帝, 安娜新擔任該地區事工主任一職. 請為她在入職期間獲得力量以及上帝的
國度旨意代禱. 

 我們正在使用一種策略性參與工具, 為我們城市的教會事工製定全新的願景和策略. 

請祈求聖靈開啟我們的心眼, 讓我們看到我們對當地居民了解上的不足, 並引導我們
識別挑戰、需求和機遇, 以便我們能夠制定策略, 為 M社區帶來平安與改變. 

 一月份, 艾倫參加了以宣教為重點的訓練. 請禱告, 願他從中獲得的啟發能幫助我們以
全新的視角看待聖靈的帶領, 並引導我們制定宣教事工的策略計劃. 我們三月份的培
訓將重點放在社區發展上. 我們祈求這次培訓能闡明在城市環境中進行社區發展的具
體方法, 並能應用於邊境社區, 為那裡帶來平安與福祉. 

 

 

 
 

 

  Prayer For The Persecuted Church為被逼迫的教會禱告-www.barnabasaid.org 

Between 30,000 and 70,000 Christians are believed to be held in North Korea’s prisons. Any form of 
religious belief is outlawed in North Korea. Those detained suffer horrendous abuse and torture, and 

are often worked or starved to death. Pray earnestly for those enduring such imaginable hardship. 

Ask the Lord to comfort them with His presence. 

據信有 3萬至 7萬名基督徒被關在北韓的監獄. 在北韓, 任何形式的宗教信仰都是非法
的. 被拘留者遭受駭人聽聞的虐待和酷刑, 常常被強迫勞動或餓死. 請迫切為那些正在經
歷難以想像的苦難的人們禱告. 求主的同在安慰他們. 

 

 

 

 

 

 

  Prayer & Thanksgiving 禱告感恩 
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上週敬拜人數   In-person/Online Worship Attendance Last Week 

國語 粵語 Eng./Youth Children 蓋城堂 CBCM-G 

網上 網上 Online 
-- 

In Person 實體/Online 網上 
 6 (C) 

255 114 129 58/15 (M)  21/5 (E)  

上週主日學人數 In-person/Online Sunday School Attendance Last Week 

78 44 22 (Eng.) -- (Youth) --  15/17 (M) 14 (E)  20 (C) -- (Y) 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
洛城堂 

Rockville    

粵語 

國語 
11:30am 

 粵 (一): 十二小先知書(下) -  
 波斯時期: 約珥書、哈該書、 
 撒迦利亞書、瑪拉基書 – 網上                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

 

 國 (一): 出埃及記 – 網上 
 國 (二): 使徒行傳 – 網上 
 國 (三): 教會論 – 網上 
  

E
n

g
lis

h
  9

:4
5a

m
 (1) Understanding Mental Health and 

How to Be a Supportive Community 
to Those Who are Struggling with 
Mental Health Issues - Online 

(2) Engaging our World: Prepared, 
Hope-Filled, and Respectful 
Answers - Online 

Y
o

u
th

  9
:4

5a
m

 

  Gospel of Mark: 

  High Schoolers - B07 

  Middle Schoolers - B03/05  

 

蓋城堂 
Gaithersburg 

國語 
10:00am  跨越街道和全球 - 跟隨耶穌走向你鄰里及更遠的各國 - 交誼廳               

English 
11:30am 

Across the Streets and Across the Globe - Following Jesus to the Nations in Your 
Neighborhood … and Beyond - R210 

The Life of Abraham - Office 

冬季主日學班    Winter Quarter Sunday School Classes  

 


